



النهضة للخدمات ش.م.ع.
Renaissance Services SAOG

Date: 13th March 2019

التاريخ: 13 مارس 2019م

After Compliments,

تحية طيبة وبعد،

Subject: Invitation to attend Renaissance Annual General Meeting, followed by Investors and Analysts Meeting

الموضوع: دعوة لحضور اجتماع الجمعية العامة السنوية لشركة النهضة للخدمات واجتماع المحللين والمستثمرين

Renaissance Services SAOG is holding its 23rd Annual General Meeting (AGM) at the Capital Market Authority Hall, Muscat on Thursday, 28th March 2019 at 3:00 PM.

يسر شركة النهضة للخدمات ش م ع ع دعوتكم لحضور اجتماع الجمعية العامة العادية السنوية الثالث والعشرين المقرر عقده في تمام الساعة الثالثة من مساء يوم الخميس الموافق 28 مارس 2019م وذلك في قاعة رجال الأعمال بالهيئة العامة لسوق المال.

The **AGM** will be followed by an **Investors and Analysts Meeting**, organised by the Management of the company. This meeting is an open question and answer session with the Management team.

اجتماع الجمعية العامة العادية السنوية سيعقبه اجتماعاً للمحللين والمستثمرين تنظمه إدارة الشركة لطرح الأسئلة على الإدارة.

For more information about Renaissance please visit www.renaissanceservices.com

لمزيد من المعلومات يرجى زيارة الموقع الإلكتروني للشركة: www.renaissanceservices.com

We welcome your attendance and participation in the AGM and the Investors and Analysts meeting.

نرحب بحضوركم ومشاركتكم في اجتماع الجمعية العامة السنوية واجتماع المحللين والمستثمرين.

With best regards,

وتفضلوا بقبول وافر الاحترام والتقدير،

For/ Renaissance Services SAOG



عن/ شركة النهضة للخدمات ش م ع ع